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Bruger- og pårørenderådsmøde  
Den 2.11.2022 kl. 16.45-18.15 

Medlemmer: 

• Formand Thorkild Mikkelsen 

• Poul Erik Jeppesen 

• Kirsten hvis Jørgensen 

• Alice Ejsing 

• Medarbejder: Lene Damgaard 

• Centerleder Birgitte H.  Eskildsen 

• Referent: Birgitte Eskildsen 

Afbud: Alice og Lene 

Dagsorden 
  

1. Valg af ordstyrer 

 Birgitte 

2. Godkendelse af referat 

 Godkendt  

3. Godkendelse af dagsorden 

 Godkendt  

4. Formand orienterer. 

  

 Der er kommet materiale ud fra den workshop, Birgitte og jeg var til.  

Det medsendes referatet.  

Det beskriver hvad et bruger-pårørende råd laver og det er godt beskrevet.  

Materialet lægger op til at vi kan bruge det her på Birkegården, og tilføje Vores 

beskrivelse af stedet.  

Vores beskrivelse skal der arbejdes med efter generalforsamlingen og sættes 

på som et punkt, Så vi får vores eget materiale som pårørende kan få. 

5. Centerleder orienterer: 

Personale 

Beboer 

Økonomi 
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Tilsyn 

Sygefravær 

Personale 

 

 

 

Beboer 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Økonomien 

 

 

 

 

Tilsyn 

 

 

 

Ledelsesevaluering 

Jeg har nu afholde MUS samtale med alle medarbejder, og det har været rigtig 

godt.  

Gennemsnit fravær procent ligger stadig på 3,6 også selv om vi har haft corona 

blandt personalet. Vi har ingen smittet nu, hverken af beboer eller personale. 

 

Pga. at mange praktiserende læger er udgået for pneumoni vacc. Og 

influenza vacc. har regionen tilbudt at komme og vacc..  Vores huslæger har 

heldigvis vacc. Men de beboer som har Stoholm lægerne skal have vacc. Fra 

regionen.  Vores sygeplejerske har styr på det. 

Besøgshund: Mandag d. 24.10 opstartede der en besøg hun om dagen her i 

huset, hver 2. uge.  Vi har besøgshund der kommer om aften en gang om mdr. 

Her d. 1.11.22 så har vi fuld hus. 

Skøn dag med Olde-trolde-ræs   til evalueringen var der enighed om at det 

skal prøves igen, dog med få ændringer.  

Der aftales også at der løbende over året vil være små arrangementer med 

dagplejen, Vuggestuen og børnehaven. . Bl.a. vil børnehaven komme og gå 

Luisa optog.  

 

Det går det planmæssigt den rigtige vej. Der er blevet varsel, at underskuddet 

vil blive reduceret af nogle midler fra kommunen omkring nytår og det er jeg 

meget glad for. 

Ang legat.  Så er der 15.000 kr  som står i Sparekassen Kronjylland, Formand 

Thorkild vil forsøge at finde ud af hvor arven er blevet af, ved at tage kontakt 

til tidligere leder. 

 

Brandtilsyn – mange påbud på gardiner og møbler. Jeg har haft et møde med 

brandinspektøren.  Og der vil ske nogle forandringer rundt omkring på 

gangene.  

 

Jeg har fået tilbagemelding på ledelsesevalueringen fra medarbejderne, og jeg 

er meget ydmyg, da det er en meget fin tilbagemelding, jeg har fået. De har 

vurderet mellem 1 til og med 5, og der ligger jeg over 4 i det hele. Der aftales 

på L-MED hvad jeg skal arbejde mere med ud fra evalueringen.  

6. Forberedelse til generalforsamling/julehygge d. 30.11.22 

 Indbydelse er sendt rundt 
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Jeg kommer lige fra et lederseminar og kan desværre ikke hjælpe før jeg 

ankommer til aften.  

Anni og Tove er tovholder på det, men har brug for hjælpere. 

BE kontakter de frivilligere (3 personer) 

Os i bruger pårørende råd hjælper til om aften, men at få ryddet op. 

 Program for aften:  

Velkommen v/ Birgitte kl 17.30 

Medlemmer i Bruger- pårørende Råd fortæller om det at arbejde i rådet og der 

skal vælges et nyt medlem samt 2 suppleanter 

Så skal der spises smørrebrød  

Der vælges en ny pårørende til rådet og suppleanter 

Risalamande og kaffe   

 Sluttes kl 20 

7. Juleaften  

 Der bliver 5 personale på arbejdet d. 24.12-22 om aften og nytårsaften, så 

man hjælpes ad på tværs af afdelingerne. 

De beboer som har pårørende spiser i beboerens egen lejlighed, så de beboer 

som ikke har pårørende, får den fulde opmærksomheden. Hvilket giver god 

mening. 

8. EVT. 

BDO rapport - Thorkild 

Årshjul over arrangementer. - Thorkild 

BDO tilsyn 

 

 

 

 

Årshjul  

Rådet under sig over, at der anbefales så meget dokumentation, nu hvor man 

gerne skulle gå fra alt det dokumentation og få mere tid ved beboerne.  Man 

forstår ikke logikken. 

Den arbejder vi på, fremadrettet, således der kommer til at ske noget i alle 

kvartaler.  

 

 


